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Vragen van het statenlid Patricia van Veen (D66) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2018 nummer 240. 

 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-
ment van orde inzake Nationale Bijenstrate-
gie. 
(ingekomen 16-02-2018) 
 
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

Al een aantal jaren is het glashelder dat er in 
Nederland dringend actie nodig is om de bijen-
stand te verbeteren. In 2013 heeft het toenma-
lige kabinet een ‘Actieprogramma Bijenge-
zondheid’ gepresenteerd. Dit actieprogramma 
richtte zich vooral op de honingbij. 
Op 22 januari jl. is de nieuwe Nationale Bijen-
strategie ondertekend door Minister van Land-
bouw,Natuur en Voedselkwaliteit Carola 
Schouten, voorzitter LTO Nederland Marc Ca-
lon en directeur Natuurmonumenten Marc van 
den Tweel. Deze nieuwe bijenstrategie richt 
zich op alle ‘bestuivers’, in het bijzonder de 
vele wilde bijensoorten, die onontbeerlijk zijn 
voor de bestuiving. In Nederland horen wilde 
bijen tot de belangrijkste bestuivers. Meer dan 
de helft van de wilde bijensoorten staat echter 
op de Rode Lijst. Zij worden met uitsterven be-
dreigd. In 2017 is in Nederland breed onder-
kend dat meer insecten in de gevarenzone 
verkeren. Daarom hebben wetenschappers en 
maatschappelijke organisaties stappen gezet 
voor een Deltaplan Biodiversiteitsherstel 
groene ruimte van Nederland. Verbinding tus-
sen de bijenstrategie en dit deltaplan is van 
groot belang omdat dit zal 
zorgen voor het bevorderen van de biodiversi-
teit , het verbeteren van de wisselwerking tus-
sen landbouw en natuur, het helpen van im-
kers om de gezondheid van de honingbij te 
verbeteren Dit Deltaplan genaamd Nationale 
Bijenstrategie is op 22 januari ’18 door 35 part-
ners opgesteld en inmiddels door 43 partners 
ondertekend. 
Naar aanleiding van de presentatie van deze 
Nationale Bijenstrategie heeft D66 Zeeland de 
volgende vragen: 
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1. Bent u bekend met deze Nationale  
Bijenstrategie? 
 

1.  Ja 

2.  Onderschrijft u het belang van een ‘ac-
tieplan bijengezondheid’ in onze pro-
vincie? 

2.   Ja, op 22 juni 2017 is bijvoorbeeld het visie 
document “Op weg naar een bij-vriendelijk 
Zeeland”, opgesteld door diverse betrok-
ken partijen, gepresenteerd in de Provinci-
ale Commissie Groene Ruimte en is posi-
tief ontvangen. In de Statenvergadering 
van 10 november 2017 heeft Gedepu-
teerde Schönknecht positief gereageerd op 
de bijenstrategie. 
 
 

3. Klopt het dat de provincie Zeeland dit 
convenant niet heeft ondertekend? 
 

3. Ja 

4. Zo niet, kunt u aangeven waarom de 
provincie Zeeland dit convenant niet 
heeft meeondertekend? 

4. Het heeft de voorkeur om de onderteke-
ning van de nationale bijenstrategie op pro-
vinciaal niveau te ondertekenen met meer-
dere partijen. De voorbereiding daarvan 
vindt nu plaats en wordt getrokken door 
Poldernatuur Zeeland. De verwachting is 
dat deze komend voorjaar wordt getekend.  

    
5. Heeft u de intentie dit alsnog te doen? 5. Ja. Zie verder antwoord 4.  

 
6. Zo ja, wilt u zich dan op korte termijn 

sterk maken voor de daadwerkelijke 
uitvoering van deze strategie voor be-
houd van de wilde bijen en daarmee 
het beschermen van de flora en 
fauna in Zeeland? 

6. Ja. Veel van deze maatregelen zijn inge-
bed in de uitvoering van het provinciaal na-
tuurbeleid. Voorbeelden hiervan zijn het af-
ronden van het Natuurnetwerk Zeeland, de 
uitvoering van de PAS herstelmaatregelen, 
het ecologisch bermbeheer van een deel 
van de provinciale wegen en de uitvoering 
van het soortenbeleid. Indirect gebeurt dit 
ook via subsidies aan natuur- en milieuor-
ganisaties die een ander deel van de ge-
noemde maatregelen uitvoeren.  

 
  

 
MIDDELBURG,  20 maart 2018 
 
 

Namens de fractie van D66, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

Patricia van Veen Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 
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